
      Protokoł Nr II/2011 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia 31 marca 2011 roku 

w sali Urzędu Stanu Cywilnego 

w Osielsku  

 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 14
00

 do 16
 10

. 

Na 15 radnych obecnych było 15 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Nieobecny  radni: L. Wróblewska.  

Spóźnili się radni: L. Balbuza-Walkowska i M. Wideł. 

Obecni na sesji byli również: Wójt Gminy,  Skarbnik Gminy, Dyrektor GZK . 

Sołtysi:   Czesław Betyna, Justyna Magiera, Stanisław Mikulski i Danuta Szatkowska-

Rzepka. 

Radni powiatowi – L. Kuziak. 

Przedstawiciel Starostwa – Wicestarosta Bydgoski Zb. Łuczak. 

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

     uchwał. 

6. Składanie interpelacji. 

7. Zapytania do radnych powiatowych. 

8. Podjęcie uchwał: 

1)   zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie      

ścieków, 

2)w sprawie dopłaty dla taryfowej grupy odbiorców usług odprowadzania ścieków, 

3) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli  

nieruchomości za usługi wykonywane przez zakład będący gminną jednostką  

organizacyjną lub przedsiębiorcę posiadającego zezwolenie na prowadzenie  

działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli  

nieruchomości lub w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu  

nieczystości ciekłych. 

4) w sprawie zmiany obwodu Gimnazjum Nr 2 w Osielsku, 

5) w sprawie udzielenia dotacji w 2011 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie  

i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

6) w sprawie sprzedaży działki położonej w Niemczu pod budowę stacji  

transformatorowej, 

7) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu  

dzierżawcy, 

8) w sprawie ustalenia nazw ulic w Niemczu, 

9)  w sprawie ustalenia nazw ulic w Osielsku, 

            10)  w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 r, 

11) w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący, 

12) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osielsko na lata 

2011-2016,  

13) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Osielsko. 

 9. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje, 

10. Wolne wnioski i zapytania. 
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Wójt -  poprosił o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie dopłaty dla taryfowej 

grupy odbiorców usług odprowadzania ścieków. Komisje wypracowała dwa odrębne wnioski 

i w związku z tym proponuje sprawę przedyskutować  na wspólnym posiedzeniu obydwóch 

komisji jeszcze  w miesiącu kwietniu br. 

W związku z tym, że nie było innych wniosków Przewodniczący obrad poddał pod 

głosowanie porządek obrad z następującymi zmianami: projekt Nr 2 zostaje zdjęty z 

porządku, a w jego miejsce wchodzi projekt Nr 13, żeby nie zmieniać numeracji pozostałych 

projektów. 

Porządek obrad w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie – za. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji: 

Protokoł z sesji w drodze głosowania  został przyjęty jednogłośnie – za. 

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania uchwał 

Rady – stanowi załącznik do protokołu.    

 Po udzieleniu wyjaśnień przez Wójta na zapytania radnych sprawozdanie Rada przyjęła 

przez aklamację. 

W trakcie sprawozdania przybyły  radne L. Balbuza-Walkowska i M. Wideł. 

 Stan radnych 14. 

Składanie interpelacji - nie złożono żadnej interpelacji. 

Zapytania do radnych powiatowych: 

 K. Lachowska – ponowiła sprawę ruchomych przykryć studzienek na ul. Bydgoskiej w 

Niemczu w tej sprawie otrzymałam pismo ze Starostwa w którym informują , że dokonają 

przeglądu. Kilka razy wnioskowałam, a teraz otrzymuję informację o przeglądzie, jest to 

wyraźny brak działania.  

I. Kraszkiewicz stwierdził również, że jest to brak działania, ponieważ kolejną sesję słyszymy 

o luźnych przykryciach studzienek, a Starostwo przysyła pismo o ich przeglądzie. 

M. Juszczak- na drodze powiatowej relacji Włóki-Bydgoszcz na zjeździe z góry w Jarużynie 

nie ma pobocza, a tą drogą uczęszczają dzieci do szkół oraz dorośli. Jest duże zagrożenie 

bezpieczeństwa pieszych i w związku z tym w jaki sposób Powiat widzi rozwiązanie tego 

problemu, 

- również przy tej drodze nadal stoją suche drzewa, których część wycięto w poprzednim 

roku, a kiedy pozostałe zostaną usunięte. 

M. Zielińska- zapytała kiedy Starostwo Powiatowe będzie kontynuować budowę chodnika 

przy ul. Centralnej w Osielsku.  

K. Cichański – na ul. Centralnej i Kolonijnej odnowić  znaki poziome –przejścia dla pieszych, 

- na ul. Kolonijnej przy ul. Jana Pawła II zapada się studzienka, 

- ul. Centralną i Kolonijną oczyścić z pozimowego piasku. 

Cz. Betyna – na ul. Dworcowej w Maksymilianowie załatać dziury, 

-  ponownie zapytał czy będzie możliwość poszerzenia o jeden pas ul. Kolonijnej dla 

skręcających w kierunku Bydgoszczy.  

L. Kuziak-   zgłosiłem w Starostwie  sprawę luźnych nakryć studzienek na ul. Bydgoskiej. 

Otrzymałem informację, że w pierwszej kolejności będzie wykonywane łatanie dziur w 

drogach. Natomiast na sprawy pobocza i wycinkę suchych drzew  w Jarużynie, odpowiem na 

następnej sesji.    

 Wicestarosta Zb. Łuczak: 

 - sprzątanie ulic, łatanie dziur,  malowanie przejść dla pieszych, Starostwo przystąpi do 

realizacji. W pierwszej kolejności wykonywane będą zadania związane z naprawą dróg, a nie 

hałasujące studzienki. 

- na budowę chodnika przy ul. Centralnej i na wykonanie trzeciego pasu na skrzyżowaniu ul. 

Kolonijnej z Szosą Gdańską nie ma zarezerwowanych środków w budżecie Starostwa. 
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Podjęcie uchwał: 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Przewodniczący Komisji: I. Kraszkiewicz i M. Wideł poinformowali, że projekt ten był 

kompleksowo rozpatrywany łącznie i projektem w sprawie wysokości dopłat. Uchwały te 

zostały rozdzielone. Komisje przyjęły projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf.  

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za -10 

przeciw -0 

wstrzymało się – 4. 

Uchwała Nr II/7/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały Przewodniczący obrad przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Osielsko. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokoł – stanowi załącznik do protokołu, 

która jest bezzasadna. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za -13 

przeciw -0 

wstrzymał się – 1. 

Uchwała Nr II/8/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi wykonywane przez zakład 

będący gminną jednostką organizacyjną lub przedsiębiorcę posiadającego zezwolenie na 

prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli  

nieruchomości lub w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu  

nieczystości ciekłych. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr II/9/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany obwodu Gimnazjum 

Nr 2 w Osielsku. Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr II/10/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2011 roku 

na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr II/11/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki położonej  

w Niemczu pod budowę stacji transformatorowej. 

 Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 
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Uchwała Nr II/12/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości dotychczasowemu dzierżawcy. 

I.Kraszkiewicz – komisja szczegółowo rozpatrywała jakie kwoty wnosi dzierżawca na rzecz 

gminy. W wyniku prac ustalono, że z chwilą opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dzierżawca wystąpi o dokonanie zamiany gruntów. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr II/13/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia nazw ulic  

w Niemczu. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr II/14/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia nazw ulic  

w Osielsku. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr II/15/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr II/16/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 

bieżący. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr II/17/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osielsko na lata 2011-2016.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie – za. 

Uchwała Nr II/18/2011 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego. 

 

Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje – nie złożono interpelacji. 

Wolne wnioski i zapytania: 

Zb. Łuczak nawiązał do nie podjętej uchwały przez Radę Gminy Osielsko w sprawie 

udzielenia Powiatowi Bydgoskiemu pomocy finansowej na prowadzenie ośrodka 

zamiejscowego rejestracji pojazdów w Osielsku.   
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Radni wyrazili niezadowolenie, co do wysokości pomocy finansowej Powiatowi przez gminę 

Osielsko. Sąsiednie gminy pokrywają koszty na dużo niższym poziomie np. gmina Sicienko – 

5,500 zł, Dobrcz- 10.000 zł , a gmina Osielsko 44.500 zł  i dlatego uchwała została oddalona.  

p. Łuczak poinformował, że gminy Sicienko, Dobrcz czy Dąbrowa Chełmińska zatrudniają 

pracownika na część etatu, prowadzącego rejestrację pojazdów i stąd ta różnica. Pozostałe 

koszty tj.  koszty eksploatacyjne są ustalane dla wszystkich gmin na takich samych zasadach.  

Zaapelował do radnych o podjęcie tej uchwały. 

M. Krygiel – zapytała o etap rozmów z koleją w temacie pozyskania mieszkań. 

Wójt – poinformował, że jest przygotowane pismo do kolei o przekazanie nam lokali 

mieszkalnych lub całej nieruchomości.  

Cz. Betyna – zapytał o sprawę czy będzie budowany chodnik przy ul. Koronowskiej. 

Wójt - otrzymaliśmy pismo z zapytaniem, kto ma dokonać wykupu gruntu pod chodnik. 

Przecież jest droga wojewódzka i w ich gestii jest sprawa regulacji stanu prawnego gruntu 

pod chodnik. 

K. Cichański poinformował , że dnia 3 kwietnia br. odbędą się wybory do Izby Rolniczej. 

Lokal wyborczy mieścić się będzie w Żołędowie i czynny będzie od godz. 8
00

 do 18
00

. 

Przewodniczący obrad przypomniał radnym o zbliżającym się terminie składania oświadczeń 

majątkowych, które należy złożyć do 30 kwietnia br.  wg. stanu na dzień 31 grudnia 2010 r. 

 

Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 

 


